

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： 深港通 – 創業板改革的測試安排
Subject: **Shenzhen-Hong Kong Stock Connect – Testing Arrangement for Chinext Reform**

查詢： 參與者一般查詢熱線¹ (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline² (Tel: 2840 3626 E-mail: trd@hkex.com.hk)**

請參照交易所於 2020 年 5 月 11 日發出有關深圳證券交易所 (深交所) 創業板改革的通告 (編號：[CT/034/20](#))。中華通交易所參與者 (CCEP) 請留意，根據深交所的安排，另外幾場市場演習暫定於 2020 年 7 月 18 日、8 月 1 日及 8 月 8 日三個星期六舉行，而首輪推出前測試則暫定於 2020 年 7 月 25 日 (星期六) 舉行。

2020 年 7 月 18 日 (星期六) 的市場演習現可供登記。有意參與該測試環節的 CCEP 必須於 2020 年 7 月 16 日 (星期四) 中午或之前填寫[登記表格](#) (僅供英文版) 並提交給香港交易所。市場演習的詳情將稍後另行提供。

Reference is made to the Exchange Circular (Ref. No. [CT/034/20](#)) dated 11 May 2020 on Shenzhen Stock Exchange ("SZSE")'s plan on ChiNext Market reform. China Connect Exchange Participants (CCEPs) are requested to note that according to SZSE, 18 July, 1 August, 8 August 2020 and 25 July 2020 (all Saturdays) are the tentative dates for three Market Rehearsals (MRs) and the first Post Release Test respectively.

The MR scheduled on **18 July 2020 (Saturday)** is now open for registration. CCEPs who wish to participate in the MR are required to complete [the Registration Form](#) and return it to the Exchange on or before **noon of 16 July 2020 (Thursday)**. Details of the MRs will be provided in due course.

¹ 所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

² All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).

市場科
現貨交易
高級副總裁
郭含笑 謹啟

Sally Kwok
Senior Vice President
Cash Trading
Markets Division